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Datum vaststelling college:  5 december 2023 

Van het college van B&W 

Aan Gemeente Blaricum - Gemeenteraad 

Portefeuillehouder Lanphen, J. 

Informatie bij P. Zwanikken-Prinsen,  

 Beleidsmedewerker Maatschappelijke Ontwikkeling 

 
Onderwerp 

Onderzoek mogelijke samenwerking Blaercom en Malbak uit collegeprogramma 

 

Portefeuillehouder 

Lanphen, J. 

 

Openbaar 

Ja 

 

Kennisnemen van 

Het staken van het onderzoek ter verkenning van een mogelijke samenwerking tussen de 

besturen van De Blaercom en De Malbak, waarmee dit actiepunt uit het 

collegeprogramma wordt gehaald. 

 

Aanleiding (inleiding) 

Gedurende het najaar van 2021 en het voorjaar van 2022 voerden de besturen van Versa 

Welzijn – De Malbak en De Blaercom verkennende gesprekken. De intentie van deze 

gesprekken was te onderzoeken of een samenwerking tussen de Malbak en de Blaercom 

de welzijnssector in Blaricum structureel kan versterken.  

In deze gesprekken zou het inzichtelijk maken van het huidige gebruik van beide locaties 

en de behoefte aan aanvullende welzijnsactiviteiten in ons dorp, ook duidelijk moeten 

maken welke bouwkundige aanpassingen van het gebouw van De Malbak gewenst zijn. 

Door op de individuele competenties van de organisaties samen te werken -  

professioneel beheer enerzijds en sociaal werk expertise anderzijds - was de gedachte 

dat dit op termijn zou kunnen resulteren in een optimalisatie van de exploitatie van beide 

buurthuizen. 

 

Kernboodschap 

De gesprekken tussen de besturen van Versa Welzijn en de Blaercom zijn met die intentie 

gedurende een halfjaar gevoerd. Op 10 mei 2022 bent u in het RTG met het gezamenlijk 
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inspreken door beide besturen geïnformeerd over de voortgang van deze verkennende 

gesprekken. Daar hebben de besturen voor het invulling en uitvoering geven aan een 

samenwerking aangegeven een extra subsidie op de formatie van ca EUR 100.000 nodig 

te hebben.  

Tijdens de daarop volgende raadsvergadering op 24 mei 2022 werden mede de 

verschillen tussen de organisaties meer duidelijk dan de overeenkomsten. De raad heeft 

tijdens deze vergadering beide besturen de ruimte geboden om voor 1 november 2022 

met een plan tot samenwerking te komen.  

De verkennende gesprekken hebben geen vervolg gekregen en deze worden ook niet op 

korte termijn verwacht. De conclusie is dat de buurthuizen niet alleen qua locatie in ons 

dorp maar ook als organisatie en qua doelgroep te weinig overeenkomsten hebben om 

een samenwerking daadwerkelijk effectief te maken.  

 

Vervolg 

Het college haalt het nader onderzoeken van de mogelijke samenwerking tussen De 

Malbak en De Blaercom uit haar collegeprogramma, en focust op de individuele 

maatschappelijke functie en effectiviteit van deze buurthuizen. 

 

Bijlagen 

- 
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